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§ 14

Ägardialog med dotterbolagen 

Anna Staxäng redogör för ägardialog med dotterbolagen 2022 i enlighet med utsänd handling. 

Martin Nilsson anmäler fråga från MP om tillägg i agendan där berörda dotterbolag ”rapporterar om 

under 2021-2022 gjorda solcellsbyggnationer samt pågående och planerade satsningar. Och vilka olika 

stoppande/störande problem och utmaningar som finns för en högre utbyggnadstakt” (protokollsbilaga 

4). 

Beslut 

Styrelsen beslutar att godkänna förslag till agenda med Martin Nilssons tillägg för ägardialoger med 

dotterbolagen 2022.  



Ärende nr 14 2022-06-14 Från MP 

Inför ägardialogerna önskar vi en punkt om att döttrarna "rapporterar om under 2021–2022 
gjorda solcellsbyggnationer samt pågående och planerade satsningar. Och vilka olika 
stoppande/störande problem och utmaningar som finns för en högre utbyggnadstakt". 

Protokollsbilaga 4


